
til Folketingets Retsudvalg 

 

Amager 25. februar 2015 

 

jeg ser af dagspressen at man diskuterer om FE må aflytte borgerne uden dommerkendelse. Hvorfor 

forblænder man sig på emnet? Ethvert krav om efterfølgende at få falske og smarte dommerkendelser for 

alt man selv vil er jo Danmarks officielle justitspolitik.  

 

I kan beslutte at man skal have dommerkendelse eller lade være. Persongruppen omkring tidl.statsadvokat 

Karsten Hjorth skaffer jo bare selv automatisk dokumentfalsk når nogen internt begår mened eller vil noget 

ud over den skrevne lovgivning. Der er tvang blandt offentligt ansatte i Danmark om ikke måtte stå i vejen 

for den internt navngivne klike omkring Karsten Hjorth og Henning Fode. 

 

Dommerkendelser bestilles af FE som diktat og efterleves automatisk af alle dommerne internt, og uden 

mulighed for kontrol eller aktindsigt for resten af samfundet - især ikke for de folkevalgte og journalister. 

 

I har tabt spillet om hvad Danmark må være, og I har tabt alt fra folkestyre til retsstat til den klike af 

navngivne Karsten Hjorth har brugt til fascisme og menneskerettighedsfornægtelse. 

 

med venlig hilsen 

 

Nikolaj Stigø 
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